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Dagsorden for Skolebestyrelsesmøde 
 

 

1. Godkendelse af sidste referat og underskrifter (5 min.) 
Referatet af 23/8 blev godkendt og underskrevet 

 

2. Meddelelser fra: (10 min.) 
a) Formand:  
b) Skoleledelse: Nye skoleskemaer til alle klasser kommer ud i denne uge med virkning fra mandag den 26/9. 

Der var problemer i det oprindelige skema med dobbeltdækning i flere faglokaler. En lærer går på barsel i 
oktober måned. Opstart med de nye faser er gået godt både for elever og personale.  

c) Medarbejderrepræsentanter:  
d) Elevrådsrepræsentanter:  
e) Forældrerepræsentanter: På nogle årgange i udskolingen er der dannet trivselsråd både på årgangen og 

omkring klasserne. Der opleves et pres på trivselsrådene i forbindelse med dækning af skoleovertagelses-
dagen.  Der har været nogle forældrehenvendelser om meget brug af Ipad og telefoner i morgenpasningen i 
SFO. 5-6 børn på 4. årgang bliver afleveret udenfor SFO om morgenen uden at være tilmeldt SFO. Der kan 
ikke købes et morgenmodul til 4. årg. kun et heldagsmodul. Ledelsen prøver at finder en løsning på 
problemet.  Børnene skal ikke komme i klemme. Hvad er reglerne for at 8. og 9. årgang må være sammen i 
pauserne? Ledelsen ser herpå.   
Der er brug for en udmelding til børn og forældre på 3.+4. årgang om, at rutsjebaneområdet i den store 
skolegård kun er et tilbud til børnene. De må altid gerne være på legepladsen for 0. – 4. årgang.  

 
 

3. Status på økonomi:  
På næste møde kommer ledelsen med et sparekatalog, så vi sammen kan tage stilling til, hvordan vi skal prioritere, for at 
finde de nødvendige besparelserne. Skolen skal selv dække de ekstra udgifter til de stigende priser på el og varme. 

 
 

4. Dato for skoleovertagelse:  
Skoleovertagelsesdagen er planlagt til den 29. marts 2023. Trivselsrådene er kun ansvarlige for at koordinere 
dækningen af klasserne. Kan man bruge Aula til at tilmelde børnene til SFO pasning på dagen 

 
 
 

 
Mødet finder sted: på personalestuen på mælkevejen kl. 17.00 – 20.00  
 

Inviterede: Anja Sederstrøm Jørgensen, Camilla Nielsen, Jørgen Øhlenschläger, Larisa Kovac, Mads Nygaard, 
Claus Jensen, Siri Ambus og Irene Christoffersen  
 
Elevrepræsentanter:  
 
Byrådsrepræsentant: Lars Jensen  
 
Ledelsen: Anders Høiberg og Bjarne Hermansen 
 
Ikke til stede: Camilla 
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5. Hvem deltager fra bestyrelsen til fællesmøderne den 11/10 med Nim og Lund skoler og 24/11 med børnehaven. 
Nim er vært ved næste klyngebestyrelsesmøde. Mulige temaer: Hvordan modtager vi eleverne fra Nim. Kan der laves et 
fælles princip for overgangen mellem skolerne. 
11/10:  Larisa, Claus, Mads og Anja deltager som forældrerepræsentanter. 
24/11 17.00 – 19.00: Mads, Jørgen, Camilla og Siri deltager som forældrerepræsentanter. 

 

6. Evaluering af overgangen fra børnehave til skolen 

Ledelsen har lige evalueret førskoleforløbet fra foråret sammen med personalet. Der var mange positive 
tilbagemeldinger om forløbet. Børnene vendte sig hurtigt til de nye strukturer og omgivelser. Evalueringen 
pegede ikke i en bestemt retning i forhold til justeringer af ordningen.  
Sprogvurderingerne viste sidste år et gennemsnitlig fald for eleverne på 30% fra børnene blev testet som 5 
årige til de blev testet i oktober måned i børnehaveklassen.  
I ledelsen tror vi, at de mange skift for børnene i den nuværende struktur til nye voksne og lokaler har stor 
indflydelse på det markante fald i sprogtesten. Vi har meget svært ved at skabe kontinuitet i bemandingen fra 
1. maj i førskolen og til opstarten i børnehaveklassen.  
Mulig opstart for eleverne kan være 1. maj, 1. juni eller 1. august. 
Børnehaveklasselederne skal knyttes tættere på førskolebørnene. Vi skal have aftalt flere fælles aktiviteter 
mellem storbørnsgruppen og de kommende børnehaveklasseledere. Ledelsen arbejder videre mod et 
løsningsforslag. Ordningen drøftes på det fælles bestyrelsesmøde den 24/11 

 

7. Opfølgning på madordning fra Kanpla 
Der leveres under 10 måltider om dagen til skolen de første 4 dage om ugen og lidt flere om fredagen.  Det er 
meget få måltider til skolens næsten 500 elever. Bestyrelsen er interesseret i at undersøge hvorfor ordningen 
er så lidt brugt. 
Skolen gør lidt reklame for madordningen på Aula, så forældrene bliver opmærksomme på tilbuddet. 

 

8. Oplæg om unges brug af medier. 
SSP har ikke et oplæg om medier, som retter sig direkte mod forældrene. Arbejdsgruppen skal formulere 
forventningerne til indholdet i oplægget. Så vil SSP se, om de kan lave/tilrette et oplæg til et 
forældrearrangement. 

 

9. Lokalrådet 
Tina som er suppleant i skolebestyrelsen vil gerne deltage i lokalrådet for skolebestyrelsen og være bindeleddet 
mellem skolen, lokalrådet og natteravnene. 

 

10. Evt. (5 min.) 
 
 
Til næste møde: 
Hvordan arbejder skolen med elevhandleplaner. 
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 _____________________________  _________________________________________ 

Mads Nygaard, forældrevalgt   Jørgen Øhlenschlager, forældrevagt 

Formand    

 

 

______________________________          ________________________________________ 

Camilla Nielsen, forældrevalgt Larisa Kovac, forældrevalgt 

 

 

 

_______________________________ _________________________________________ 

Anja Sederstrøm Jørgensen,   Mette Toft Oxbøll, forældrevalgt 

Forældrevalgt 

 

 

 

_________________________   

Claus Jensen, forældrevalgt 

 

  

 

___________________________________   

     Irene Christoffersen, med.arb.rep 

 

 

 
 


